
Делегат Мехмед Брадарић поставио је питање Агенцији за јавне набавке 

БиХ, које гласи: 

Агенција за јавне набавке већ готово три године не објављује своје извјештаје и ниво 

нетранспарентних јавних набавки је достигао рекордан износ. Због тога од ове 

Агенције тражим детаљан извјештај о јавним набавкама за 2011, 2012. годину и првих 

шест мјесеци 2013. године. 

 


